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W odpowiedzi na wystąpienie z 18 listopada 2019 roku (XI.505.27.2019.MA) 
dotyczące treści filmu pt. „Inwazja” (TVP 1, 10 października 2019 r., godz. 20:00), uprzejmie 
informuję, że zostało w tej sprawie przeprowadzone postępowanie wyjaśniające, podczas 
którego Krajowa Rada Radiofonii i Telewizji poddała analizie całość zgromadzonej 
dokumentacji, w tym nagranie filmu oraz wyjaśnienia przedstawione przez nadawcę.

W przekazanym stanowisku nadawca podkreślił m.in., że dokument „Inwazja” jest 
ważnym głosem w toczącej się od wielu miesięcy debacie publicznej na temat roli, planów 
i metod działania środowisk LGBT, a jego istotnym elementem są sceny nagrywane ukrytymi 
kamerami przez dziennikarkę, która wniknęła do jednej z organizacji wspierających ideologię 
LGBT. W opinii nadawcy dzięki temu zabiegowi widzowie mieli sposobność spojrzenia na to 
środowisko od środka oraz poznania od kulis między innymi sposobu, w jaki organizowane 
były „marsze równości” w polskich miastach, gdyż do tej pory opinia publiczna była 
przekonana o ich spontanicznym, oddolnym charakterze.

W ocenie nadawcy podobną wartość miały fragmenty filmu dotyczące zajęć z edukacji 
seksualnej, jakie w szkołach prowadzą aktywiści organizacji wspierających ideologię LGBT. 
Ponadto nadawca wskazał, że twórcy dokumentu pokazali tę część rzeczywistości, która do tej 
pory była skrywana przed opinią publiczną, zatem za realizacją i emisją dokumentu „Inwazja” 
przemawiał ważny interes społeczny.

Przeprowadzona analiza, dokonana w kontekście przepisów ustawy z 29 grudnia 
1992 roku o radiofonii i telewizji (Dz.U. z 2019 r. poz. 361, z późn. zm.). pozwoliła KRRiT na 
przyjęcie przedstawionego przez nadawcę stanowiska. W szczególności KRRiT nie stwierdziła 
naruszenia przez TVP SA art. 18 ust. 1 ustawy o radiofonii i telewizji.

W związku z powyższym KRRiT nie będzie podejmowała w tej sprawie dodatkowych 
działań.

Z poważaniem,

Kołodziejski


